
PRoToKoŁ NR xlI
z sesii Rady Miejskiej

w Małomicach

dnia 10lioca 2007r.



PROTOKOL
Z XIISESJI NADZWYCZAJNEJ R A D Y MIEJSKIEJ

w MAŁoMIcAcH
z dnia 10 lioca 2007r.

XIl sesja Rady Miejskiej odbyla się w saIi posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęła się o godzinie lJ"".

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 12 radnych. 3 radnych Krzysztof
KoŁon' Henryk Bałuczyński, Jan cichanowicz nieobecni usprawiedliwieni.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
w sęsji uczestniczyli| Pani Małgorzata Sendecka Burmistrz Małomic' Pan wincenty
Chłostowski sękrętarz Gminy. Pani Alina Kupis Radca Prawny. radni.

Do pkl I

Otwsrcie sesii,

Pnewod||icząc)| Rady Miejskiej radny Jacek Polttk dokonał otwarcia xll
sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Małomicach.

Przeuodnicząc), Rady Miekkiej powitał wszystkich zaproszonych gości:
Małgorzatę Sendecką Burmistrza Malomic, Wincentego chłostowskiego Sekretarza
Gminy, Alinę Kupis Radcę Prawną. Panie i Panów radnych (w załączeniu do
protokołu)'

Pruewodniczący Rady Miejskiej oświadczyl' że na stan 15 radnych rv sesji
uczeshiczy l2 radnych, 3 radnych nieobecnych usprawiedliwionych, zatem Radajest
władna do podejmowania prawomocnych uchwał i postanowień.

Płzeu'odniczący Rd.Iy Miejskiej poinforrnował' żę XII sesja została zwołana na
wniosek Pani Bumistrz w trybie pilnynr.

Do pkt 2

Przedslawienie oorzacl k u o brad,

Płzewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawił proponowany porządęk obrad xII
sesji (w zalączeniu do protokołu). Poprosił o zgłaszanie propozycji do proponowanego
porzadku obrad.

Przewodniczący Rady MieJ'lrĘ wnioskował znrienić zapis pkt'5 na ,p,skusjd
nad sposobem realizacji zddiń in|,estyc nych zaplanowanyclt na rck 2007 i I a
,,oslępne _ |łielo|etni PIan Inwestycyjny'', dlatego. iż dobrzę by było żeby
',wielo|etni Plan Inwestycyjny'' komisje przegłosowały w swoich składach z udziałem
sonysow.



Pfzewodniczący R.lrly Miejskiej zam}nął dyskusję i poddaI pod głosowante
rł'niosek o zgłoszonej |reści ,,Dyskusją narl sPosobem reąlizacji ztldąń inwestycyjt|))ch
zapltnowanlcll hd lok 2007 i lata nąstępne Wielole|ni Plan In|!'eslycyjn')''.

Przewodniczący R.l.ly Miekkiej zan*nął dyskusję i poddał pod głosowanie
wniosek.

Głosowanie: za _ 12 radnych, przeciw - 0 radnych. wslrzymało się'0 radny

Przewodniczący Ra.ly Miejskiej ośwladczy|, że wniosek został przyjęty

Przewod,riczqcy Rady Miekkiej poddał pod głosowanie prcponowany
porządek obrad z naniesioną zmianą

Głosowanie: za 12 radnych. przeciw _ 0 radnych' wstrzymało się - 0 radny

PĘewodfiiczący Rady Miejskiej oświadczył, ie porządek został przyjęly z
naniesioną zmianą (w załączeniu do protokołr-r)'

Pkt.3

Głosowanie nad pilnościa sesii.

Przewodniczący Rotly Miejskiej pod'dałpod drcsowar'ie pilhość zwołanja sesji'
Poplosił Bumistrz o poinformowanie w sprawie zasadności i piIności zwołania sesji'

Bumisttz po,|nformowała' że pilność zwołania sesji uzasadniona jest przesunięciami
w budżecie gminy na 2007 rok . które obejmujątrzy punkty, a mianowicie:

]. ogloszenie przetafgu na przebudo|L'ę d|ogi gminnej ulicy. Leśnej, Mickiewicza.
2. ogloszenie przetr.rgu ,,a budowę boiska szkoluego pny Szkole Podstawovej w

Małomicach - z szhlcznej truw, |ermin realizacji zadania 01 wrześnią 2007n
3' Pr4ystą1lienie do oprncowtnia dokumefitgcji hali i kompleksu sal szkolnlch.

Przewodniczący Rądy Miejskiej poprosi| o zadawanie p},tan' stwierdzając' Źe
nie ma pytali' przystą)ił do głosowania'

Głosowanie: za _ 12 radnych. przeciw - 0 radnych. wstrzymało się - 0 radnych

Pr^evodnicxący Rody Miejskiej oświadczył. zę pilność zwo|ania sesji przyjęto
jednogłośnie'

Do pkt 4

Podiecie uchwah w snmwie:

Zmign budż.etu eminv na 2007 rok



Pł7evodnicxący R.ldy Miekkiej poprosił Burmistrz Małomic Małgorzatę
Sendecką o omówienie projektu uchwał,.

Buf,nistrz Przedstawiając projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gmjny na
2007rok ( w załączeniu do pfotokołu) wyjaśniła' żę zmiany polegają na;

1. wyłączeniu z dochodów budżetu środków zewnętżnych pozyskanych na
rca|izację zadań inwestycyjnych' w związku z tyrn, ż.e nie uzyskaĘ
dofinansowanie w rok|'l f00,1. Dotyczy to zadań; ,'Przebudowa drogi gminnej ulice
Kościelna i Lipowa w Małomicach.' oraz ,, Stawiany na sport w gminie- budowa
boiska przy szkole Podstawowej w Małomicach'''

2' W zakesie planu wydatków zmiany dotyczą

. zmiany zakresu rzeczowego zadania pn' .'Stawiamy na spoń w gminic. budowa
boiska przy Szkole Podstawowej w Małomicach.' \ł. taki sposób, aby realizacja
zadania możliwa była do rea]izacji w ramach własnych środków zaplanowanych
na to zadame.

Ponadto w ramach przeniesienia w1,datków między zadaniami kwotę '70. 320 zł. z
zadania pn' ''Modernizacja Publicznej szkoły Podstawowej (wykonanie dokumentacji
budowlano.t€chnicznej) przesuwa się na,,Przebudowę drogi gminnej ulicy Leśnej i
Mickiewicza w Małomicach''( 68' 320 zł) oraz na,,stawiamy na spoń w gminje-
budowa boiska przy szkole Podstawowej w Małomicach''(2 000 zł). Na realizację
zadania ''Modenizacja Publicznej Szkoły w Małomicach ( wykonanie dokurnentacji
budow|ano-technicznej)'' pozostała kwota 69 47l zł. która wg wstępnęgo rozeznania
powinna wystarczyć na jego lealizację'

Prue'9odl,icząc! Rt..I), Miejskiej oIworzy| dyskusję nad projektem uchwały.

Stwierdzając, że nie ma pytan poddał pod głosowanie projekt uchwaly.

Głosowanię: za _ 12 radnych' przeciw . 0 radnych. wstrzymało się _ 0 radnych

Ptzewodniczący Rady Miejskiej ośr.liadczył'' że uchwała została podjęta.

Pkt 5

Dvskusil nad sposobem realizacii zadań inwestvcvinvch zaplanowanvch

na rok 2007 i lats nastepne - Wieloletni Plan Inwestvcvinv.

Ptzewodnicząc! Rady Miejskiej poptosił o dyskusję nad sposobem realizacji
zadań inwestycyjnych zaplanowanych na rok 2007 i lata następne _ Więlolętni Plan
lnwestycyjny.

Bur isttz przedstawiła sposób realizacji zadań inweslycyjnych zaplanowanych na rok
2007 i lata następne _ Wie|oletni Plan Inwestycyjny prosząc o dyskusję i propozycje,
które posłużądo wspólnego planowania środków' które gmina posiada'



Gmina na inwestycje moŻe przeznaczyć średnio od 200 do 300 rysięcy złotych w roku
budżetowym' Ud7ieliła in|ormacji w sprawie:

1. Budowy boiska spofiowego o wymiarze 22m x 44 m ze sztucznej nawieŹchni na
terenie dotychczas istniejącego boiska przy Zespole Szkół w Małomicach. Po
otrzymaniu dokumentacji będzie ogłoszony przetarg.

2. Przebudorł'a drogi gminnej ul' Leśnej i Mickiewicza poprzez połoŹenie asfaltu.

3' Wykonanie dokumentacji technicznej na budowę hali spońowej poprzez
ogłoszenie przetargu. Zaplanowane w budżecie środki w kwocie 70tys.zł powinny
wystarc/yć na $ ykonanie dokumentecji '

4' Budowa odrębnego budyŃu szkolnego dla dzieci nauczania początkowego klasy
1-3' który by spełniał wymogi sfkoły Podstawolvej w Małomicach o
no\ł/oczesnym standardzie z dostępem do sali gimnastycznej, która tworzyłaby
jeden kompleks' a oddzie]ałaby uczniów starszych od uczniów klas 1-3.

Przewodniczący Ra.ly Miejskiej zapyał^ czy nie jest zasadnym połączenie
łącznikiem planowanej hali spońowei z budynkiem szkoły skoro ma być to hala
spoltowa ogólnie dostępna. Wówczas będzie ona mogła być w1'korzystana w okesie
zimy do prowadzenia iekcji wychowania ftzycznego bez wychodzenia z budynku
szkolnego.

Radno Alind Benedyl< powiedziała. iż należy wykonać \ł/ pierwszej kolejności
planowane zadanie inwestycyjne ti. budowa drogi gminnej ul. Leśnej i wykonanie u|'
Matejki biorąc pod uwagę planowane środki.

5. Wykonanie analizy obiektu ZCMB' Jest to obiekt dwukondygnacyjny, całkowita
powierzchnia wynosi 1220 m2' Kosa budowy lm2 wyńósłby 1.5002ł'' czyli
łączny kosŹ budowy takiej powierzchni łącznie z planowanyTi *Tmogami
wyniósłby ogółem l'800' 0002ł. Natomiast modemizacja za lm. '7002|'. czyli
całkowity koszt \łryniósłby 840'0002ł kwota obejmuje tylko kosŹy zwia?ane z
Iemontem obiektu bez za8ospodalowania terenu wokół' Stan techniczny budynku
jest dobry, są dwie formy ptzęznaczenia tj. jcdna na ochronę zdrowia' druga na
działalność Administracji Publicznej' Na ochronę zdrowia gmina nie może ubiegać
się o dofinansowanie, ponieważ mogą ubiegać się tylko instfucje, które maja
zawańy konllal.t z NFZ. Natomiast na modernifację piętra gmina będzie mogla
skorzystać z takiego funduszu' Zaproponowała, aby faprosić ]ekarzy i pielęgniarki
ośrodka Zdrowia na spotkanię w celu przeprowadzenia rozmó\'.

6. Radn), Jacek Grzela/< wnioskolval. aby dokonać podziału przyległej działki na
trzy odlębne działk| z przeznaczeniem : jedną działkę sprzedać na działalność
usługo\łą część odstąlić sąsiadującej posesji z przeznaczeńem na podwórko, a
przyległą do budynku ZCMB pozostawić.

PrzewodniczącJ Rady Miejskiej ploponował, aby lekarze paltycypowali w
kosztach adaptacji tego obiektu.

Radny Jacek G/zelał wnioskował' aby zmodemizować budynek kina z
przeznaczeniem na MoK.



Bufmistłz poi$fofinowała, iż jest taka możliwość skorzystania z Funduszu odnowy
Wsi, kóry oferu,je dofinansortanie w kwocie 500 tysięcy złotych dla gmin do 5
tysięcy mieszkańców' Dobudortać w kinie z tyłu dodatkowe pomieszczenie i wykonać
odpowiednie ogrzewanie i wówczas będzie mógł sfuzyć młodzieŻY.

7. Kanalizacja Gminy Małomice. omówiła przedstawiając na mapie sytuacyjnej
całość kanalizacji gminy rłraz z cęntralizowanymi wsiami w wokół Małomic z
kolęktorami. Poinformowała' że przystą)iono do koŃursu nolweskiego zadania
pn' ''Budowa kanalizacji sanitarnej w Małomicach - Il etap,'. w dniu 26 czerwca
2007r. odbyło się spotkanic z przedsta$'icielami firm. które zajmują się
przydomowymi oczyszczalniami ścieków. Kana|izacją ogólnospławną będzie
można objąć m. Małomice, Zelisław, Bobrzany (bliska odległość' duży pobór
wody)'w pozostałych wsiach można lozmawiać o przydomowych.
oczyszczalniach i formach wsparcia finansowęgo ich budowy.
Przewid).wany termin realizacji kanalizacji 2009-201 0.

Bumistrz przedstawiła propozycje z innych Gmin w formie ,,Regulaminu
częściowego zwlofu \ł'ydatków poniesionych przez inu,estorów na budowę
przydomowych oczyszczalri ścieków oraz szcze|nych zbiorników
bezodpływowych zę środków budżetu gminy d|a budyŃów jednorodzinnych i
\łielorodzinnych na terenie gminy'' (w załączniki do protokołu)'

8. Informacja na temat nab}'tei na własność gminy działki zabudowanej i
niezabudowanej (Betoniarni) ijej zbycia po \ĄYkonaniu \^Yceny' Uzyskane
środki planuje się przeznaczyć na dofinansowanie prowadzonych inwestycji'

Radny Jacek Gzelał proponował dokonania podziału działki niezabudowanej na 3.4
części wówczas będzie moŹna uzyskać śro dki z sprzedazy '

9. Modemizacja r ic w m. Małomice: ul. Jana Pawła Il (budowa kanalizacji
deszczowej' chodników. oświetlenia), ulica Lipowa' Kościelna. ul' Matejki.

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił budowę chodnika ul.chjoblęgo,
naprawę ul. Malynicza z terminem realizacji 2008 rok.

10' Budowa ścieżki rowerowej (wykonana jęst dokumęntacja na wykonanie drogi
rowerowej), remont chodnika ul.Chrobrego.

11' Rozwój Ku|tuly i spoltu' Rozbudowa infrastruktury stadionu (rozwiązać brak
wody na stadionie): wykonanie pogłębieńa studni (do nawadniania)'
doprowadzenie wody pitnej poprzez budowę wodociągu od ujęcia ul.
Pruszkowskiej' PŹedstawiła problem finansowy Klubu spoltowego ,,Iska'' do
końca sezonu na działalność klubu brakuje 10'000 złotych'

Radni wnioskowali zolganizować spotkanie Zalządu Klubu Spońowego ''lskra.' z
przedsiębiorcami w celu pozyskania dodatkowych środków od sponsorów.

Przewodniczący Rady Miejskiej wnioskowa| aby na przyszła sesję sporządzić
wykaz priory'tetowych zadń inwestycyjnych na następne lata i przedyskulowanie
zadań na komisjach'



Radny Krłsztof sakuta zap'Ąał, co zrobiono w spnwie lokalizacji i budowy
cmentaŹa w mieście Małomice, ponieważjest to sprawa bardzo pilna.

Pftewodniczący Rądy Miqskiej zaproponował, aby rozważyć sprawę
powiększenia cmentarza o teren plzyległy do cmentarza. Przeprowadzić rozmowę z
SANEPIDEM i mieszkńcami posesji, które pĘylęgają do cmentarza przy obupulnęj
woli można by przesunąć cmentaŹ do granicy drogi' Zap}'tał o lokalizację nowego
cmentaza' wskazał propozycję lokalizacji na ul' Pruszkowskiej (po lewej stronie za
Beczkopolem w kieruŃu Rudawicy)'

Radnd Alind Berredyk
Ponowiła wniosek dot. naprawy uszkodzonego mostku we wsi Janowiec ( między
posesjami 59-60).

Radny Mic h ał Prłs ięż,ny

Ponowił wniosek dot' wykonania naprawy ba erek i powstałych dziur na moście przy
młvnie we wsi Bobrzany.

Zakończenie

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, żę pouądek obrad został
wyczerpany i zamknął sesję Rady.

Sesja zakończyła się o godzinie 15r0
Na t},rn protokół zakończono i podpisano'
Plotokół zawiera 6 ponumerowanych stron'

Podpisv Komisii;

Radna KrzysaofPawelec
Radna Michał Przysiężny
Radny Krzysaof Sakuta

Uwagi Komisji:


